

Protokoll

Fört vid distriktsstyrelsemöte på förbundskansliet i Uppsala 19/1 2014

Närvarande:

Ordförande Harald Götling, Vice Ordförande Elin Enochsson, Victor Månsson, Therése Ehn, Mariel Metzmaa, Daniella Jansson Olsson, Elias Engvall och Jesper Tillgren.

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande Harald Götling öppnar mötet.

§ 2. Val av justerare

Mariel Metzmaa och Elin Enochsson väljs till justerare

§ 3. Val av adjungerade

Daniel Söderberg, Märta Folkesson och Maria Berg väljs till adjungerade för mötet. Redan adjungerad Pia Sundström är närvarande.

§ 4. Kallelsens godkännande

Kallelsen godkänns.

§ 5. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor inkommer.

§ 6. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§ 7. Föregående mötesprotokoll

Distriktsstyrelsemötesprotokollen från den 20/4 2013, 21/4 2013, 14/7 2013, 11/8 2013, 22/9 2013 och 22/10 2013 kollas igenom och läggs till handlingarna.

§ 8. Januariyran

Vi uppdrar åt Victor Månsson och Jesper Tillgren att åka på januariyran för vår räkning.

§ 9. Sala Open

Vi uppdrar Daniella Jansson Olsson och Therése Ehn att åka på Sala Open för vår räkning.

§ 10. SUB 2014

Det flyter på bra. Inbjudan har redan gått ut. Vi ska ha en påminnelseinbjudan. Arbetet med att hitta föreläsare pågår.

§ 11. Stiftskonfirmanddagarna

Fighting the darkness: Elias Engvall, Harald Götling och Johanna Karlsson vill åka. Märta Folkesson, vår förbundsstyrelserepresentant, vill också åka dit. Elias ska prata med Cecilia Redner kring vad vi ska göra där. Harald ska fixa boende åt de som ska dit, även Märta.

Älskad: Alla ska dit. Vi vill ta pressbilder på älskad. Elias ska prata med Cecilia för att lösa det praktiska kring arrangemanget.

HE T.E

EE

HT

§ 12. DÅM 2014

- I. Kallelse: Den ska ut den 17 mars.
- II. Handlingar: Har en deadline till 28 februari. Då ska allt finnas i dropboxen. De skrivs på och klubbas igenom under mötet 16 mars. Detta gäller även propositioner. Pia pratar med revisorn kring revisionsberättelsen och när de behöver verksamhetsberättelsen.
- III. Tema: Vi uppdrar till Therése Ehn att föreslå Mikaeli att ha temat "Rock" på DÅM 2014. Detta för att församlingen har rock konfirmander och för att kunna återkoppla till "RFM" och "The Office" insamlingen.

§ 13. JUM 2014

JUM-gruppen ska ha ett möte tillsammans med Elin Enochsson i veckan. JUM-ansvarig Daniella Jansson Olsson ska bestämma ett datum då hen kan träffa Pia Sundström, Daniel Söderberg och Cecilia Redner.

§ 14. STUM 2014

Det finns en STUM-grupp. Den består av; Kristin Gerhardsson, Victor Månsson, Tovelinn Eriksson, Sofie Stille, Nicolina Ekvall, Mats Roxhed och STUM – ansvarig Elias Engvall. De kommer att ha sitt första möte 2/2 2014 med Elin Enochsson. STUM kommer att vara 30/10 – 2/11 2014.

§ 15. Hemsidan

Den är uppe. Vi har fått mailadresser. Tre är inte personbundna. info@skuvasteras.se, webb@skuvasteras.se och ordförande@skuvasteras.se. Lite saker kring hemsidan fungerar dock inte riktigt som det ska. Alla texter som ska in på hemsidan ska vara inne den 28 februari. Vårt gamla webhotell är inte uppsagt ännu. Vi uppdrar till Jesper att kolla hur det ligger till med det.

§ 16. bibeln.nu

Det är ett projekt som Stiftsgården i Rättvik vill genomföra. Det ska vara en bibelskola och en bibelsamtalsledarutbildning där man även får följa bibelns fotspår i Israel/Palestina. De har kontaktat oss om vi vill vara med och jobba kring det här under 2014 och 2015. Det vill vi. Vi uppdrar till Harald Götlind att prata med ansvarig Annelie Rosén.

§ 17. Materiallager

Vi har pratat om att vi vill ha nya saker till vårt eget lager av produkter. Vi vill även ha en ny produkt, USB-minnen. Vi uppdrar till materiallagersansvariga att prata med förbundskansliet kring detta.

§ 18. Representation

Vi har blivit inbjudna till att åka på Luleås DÅM 2014. Vi uppdrar åt Jesper Tillgren och Daniella Jansson Olsson att flyga till Piteå och gå på det. Vi är även inbjudna till Uppsalas DÅM 2014. Vi uppdrar åt Mariel Metzmaa och Victor Månsson att åka dit. Vi vill även besöka våra lokalavdelningar. Elin Enochsson säger att det kan vara smart att prata med före detta medlemsinspiratör Jimmie Leimola kring vilka han tycker är vettiga att prata med. Vi uppdrar Jesper att prata med Jimmie kring detta. Norrbärke församling vill ha ett besök. Vi uppdrar till Pia Sundström att ringa till pedagogen där och försöker få ihop ett möte den 1 mars.

§ 19. KOM-träff

Ett möte i Uppsala kring kommunikation i Svenska Kyrkans Unga. Det är torsdagen den 6 mars. Sista anmälningdag är 14 februari. Vi tänker på det och försöker prata kring om någon kan åka dit från oss. Daniel Söderberg ska åka dit som konsulent.

HP T.E EE MM

§ 20. Världens fest

Världens fest kommer att vara den 30/5 2014 till 1/6 2014 i Karlstad. Vi har mycket annat att ta hand om under dagens möte. Vi bordlägger punkten till mötet i mars.

§ 21. Internationellt arbete

Det kommer att vara ett möte i Glouster kring ungdomar. Det skulle åka en ungdom från en församling, en av biskopens ungdomsrådgivare och en representant från Svenska Kyrkans Unga. Två av ungdomsrådgivarna vill åka och en av dem är Victor Månsson. Därför frågar Pia huruvida vi kan ha Victor som representant från Svenska Kyrkans Unga. Vi beslutar att Victor kan representera Svenska Kyrkans Unga.

Vi har jobbat med ett projekt som heter Uppdraget. Det skulle ha startat vid årsskiftet men det finns fortfarande en del frågetecken kring hur det ska genomföras. Vi tänker releasa det på DÅM 2014. Vi uppdrar åt Elin Enochsson att fixa frågetecknen och göra det redo för release på DÅM.

§ 22. Konsulentsamling

Daniel Söderberg kommer att åka på nästa konsulentsamling.

§ 23. VISA-kort

Vi har för tillfället inget VISA kort som är våra egna. Istället ligger styrelseledamöterna själva ute med egna pengar. Det är inte bra. En av de sakerna gäller våra resor. Svenska kyrkans Unga på förbunds nivå och i andra distrikt har ett avtal med SJ. Det vill vi också ha. Vi beslutar att Harald Götlind ska se till att vi hoppar på det avtalet. Vi beslutar att inskaffa två VISA – kort som ordförandeparet/firmatecknarna ska ha hand om. Av dessa kommer ett att vara vilande fram till DÅM då vi kan få två firmatecknare förutom Pia Sundström.

§ 24. Post

Vi tackar för julkhälsningarna från Luleå distrikt, Lunds distrikt och Stiftsgården Rättvik.

§ 25. Rapport

Det kommer snart vara ett möte med styrelsen för Stiftsgården Rättvik. Mycket har hänt under det senaste året på Stiftsgården. T.ex. har många anställda lämnat gården och nya har kommit dit. Vi har fått beviljat landstingsbidrag från Dalarna. Pia Sundström påminner om att vi måste revidera stadgarna. Märta Folkesson är glad att vara här och berättar att hon står till vårt förfogande.

§ 26. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 27. Nästkommande möte

Vi ska ha ett skypemöte på söndagen den 9/2 kl. 18.00

§ 28. Ordet fritt

Märta Folkesson undrar hur ofta vi vill att hon ska vara med på våra möten. Vi vill att hon ska vara med så mycket hon vill och kan och om hon inte kan får hon skicka en FS – rapport.

§ 29. Mötets avslutande


Ordförande Harald Götlind avslutar mötet i bön.

HG T.E EE H


Harald Götling, Ordförande

 T. E
Therése Ehn, Sekreterare

 M
Mariel Metzmaa, Justerare

 EE
Elin Enochsson, Justerare